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Når høringsdokumentene og rapportene vi skal forholde oss til savner alternativer så er det 
ikke alltid like lett å forholde seg til forslagene. 
Vi hadde gjerne sett at forslag om fredning hadde hatt en annen tidsfaktor, 5 år i stedet for 15 
år, så ville det vært lettere for oss å gå inn for en fredning men hvis ålen skal fredes i 15 år, 
slik forskerne anbefaler så synes vi dette er å gå for langt. Likeså fiskes det fremdeles etter 
glassål nedover i Europa. Denne glassålen blir eksportert til bla, China for så å bli eksportert 
til Europa for salg som oppdretts-ål.  
Så lenge dette fisket fortsetter ser vi ingen grunn til fredning. Fiskerne skal heller ikke fredes! 
Det var ålen som skulle fredes. Igjen ser vi at hobbyfiskere ønskes vekk, men nok er nok. Vi 
finner oss ikke i at denne delen av kystkulturen også blir borte for oss for dette har ingenting 
med økonomi å gjøre. Kun for at vi skal opprettholde kunnskap om ålefisket slik at vi også 
skal hode kunnskap om røking og tilberedning i hevd. 
 
Tom Sollie. 
 
  
 
 


